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Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Näsby slott, Djursholmsvägen 30, Täby 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
 
Erik Edstam, kanslichef 
Annette Grahn, ledningsstöd 
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd 

Frånvarande: 
Pär Olsson, prefekt Fysik 

1 Information från skolan 

På gång: 

- Lönerevision, är i princip klar 

- Verksamhetsdialog med rektorsgrupp är den 21 oktober.  

- Implementeringsarbete för programrevidering på masters- och doktorsnivå 

o Delrapportering på prefektrådet den 12 nov och 26 nov 

o Delrapportering på fakultetsnämnden 9 dec 

o Diskussion på fakultetsfrukost den 11 dec 

o Beslut tas i december 

- Infrastrukturutredning. Finns en arbetsgrupp som arbetar med detta. Rapport på 
fakultetsnämnden sker den 9 december 

- Karriärvägsrapport – släpps i slutet av oktober 

o Diskussion på fakultetsfrukost den 7 nov 
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- Ekonomi-Äskanden – Skoldialoger inbokade på institutionerna 

- Krisgrupp på SCI  

o Består av: Skolchef, Vice-skolchefer, HR-ansvarig, UA, Kanslichef, 
Kommunikationsansvarig, Ledningsstöd  

o Denna fungerar också som krisgrupp för institutionen där man adjungerar 
prefekter och vice prefekter vid behov 

o När något händer på institutionsnivå som kan kallas kris aktiverar prefekten 
denna grupp, förslagsvis genom Signal-appen. 

o Finns en samlingsplats där krisgruppen samlas i de fall annan kommunikation är 
utslagen 

o Diskussion förs kring exempel på krissituationer som kan uppstå, hur dessa 
hanteras och när man ska prata med säkerhetschefen om det. 

- Grattis till tre Wallenberganslag till KTH och två av dessa som gått till SCI! 

- ERC Consolidator Grant är på gång. Processen för att få stöd från skolan kommer att 
tydliggöras för fakulteten. 

- WISE. Instruktionen för hur ansökan se ske har varit otydlig och tydliggörs av Oscar. Vi 
har ett antal externa kandidater som har och kommer att komma och presentera sig. 

- WISE strategiska rekryteringar. Finns en instruktion för vad som ska finnas med i 
förslaget till WISE. Varje institution som är intresserad av detta kommer in med ett 
förslag på en tjänst utifrån dessa riktlinjer, sedan väljs två ut från dessa. 

- Process och instruktion för MISTRA-utlysning för miljöforskningsledare presenteras. 

 

 

 

Anteckningar av 
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